
 

 

 

A Le Coq 67.Muhu Väin Regati osalejate tagasiside. 

101 osalenud jahist andis vastused 64.  

 

 

 

 

 Kogu meie meeskond nurises, et liiga kaua olime Tallinnas 
 Pärnu peaks olema ikka Muhu Väina Regati üks sadamatest 
 Tallinnat oli seekord liiga palju ja pikalt, oleks tahtnud rohkem väikesaari külastada. 
 Ei meeldinud liigne Tallinna-kesksus. Muhu väinast läbi ei sõidetudki... 
 We specially like that one long offshore leg. Number of stages are OK. 
 ALL good but lets make more understand Harbour's event in ENGLISH ") we not 

understood Estonian and same with skipper meeting :) 
 Sel aastal oli igavavõitu, oleks võinud vähemalt Muhuski käia 
 natuke pikalt Tallinnas 
 Oleks võinud teha rohkem sadamaid nagu alati on olnud. Ei meeldinud praegune formaat, 

kus oli 2 sõitu Tallinna Lahel ja ss pikk sõit Väina poole alles. 
 1) 3 päeva Tallinnas oli Tallinna paadile palju. Seltsielu sadamas hakkas alles päev enne 

Tallinn-Kärdla etappi. 2) Ilmaga vedas niipalju, et Tallinn.Kärdla oli sõidetav. 
 Vähem lühiradasid. Vaheldumisi 15-20 nm ring ja uus sadam. 
 Liiga pikk osa kogu regatist toimus Pirital (k.a. registreerimine ja kontroll). 



 Suhteliselt 
 Tallinn-Kärdla on liiga pikk 
 Tasuks rõhku panna ajajuhtimisele, mõistmaks, mis tähendab ettevalmistus regatiks või 

võistluspäev purjetajale. A la kui kell 1500 läheb AP alla, sõidetakse 7-8 miili Naissaare 
alla, et seal sõita 2x45min rajasõitu, siis see teeb päeva pikaks, kui kaldale jõutakse 20:30 
või 21:00. Järgmine päev oli 80nm soolas Tallinn-Kärdla, kus kaldale jõuti südaöö või 
peale südaööd. Järgmine päev (neljapäev) oli 26nm kohalikring + sisse- ja väljasõit 10nm. 
Tasuks natukene rohekm "mäniga". Tegelikult, kui oleks Tallinn-Kärdla start olnud 2 tundi 
varem, siis ETA oleks olnud 3-3,5h varem. Kas etappid on pikad, on kohati suhteline, 
tuleks vaadata ilmateadet ning plaane ka ümber teha. 

 Great Regatta. 
 Üks eeldatav pikk etapp (sh öine sõit) on normaalne. 
 Radade pikkused vastasid ilmaoludele 
 Pooldan lühemaid etappe ka pikemat lühirada ja suuremad ringid on head. Kahjuks üks 

pikem etapp on vist paratamatu. 
 Etappide pikkus oli väga hea aga regatt võiks läbida rohkem sadamaid. Miks mitte 

vahelduseks liikuda põhjarannikul ida poole (kui seal on sadamaid mis sellise hulga jahte 
suudavad vastu võtta). Või vahelduseks Gotland või Ahvenamaa. 

 Päris rahul ei ole, aga põhilisest põhjusest on juba piisavalt räägitud- kolmnurk Tallinn- 
Kärdla- Haapsalu klassikalises mõttes Muhu Väina mõõtu välja ei andnud. Turismigrupil 
oli kohati väga igav, kuna rajasõitude ajal toimunud bussiekskursioonid polnud päris see, 
milleks regatile tuldi. 

 Saan aru miks nii oli aga liiga Tallinna keskne oli seekord. Kui teha päev lühemaks 
regatt(mis pole hea mõte) siis võiks ta lõppeda nii, et laup pühap lõpust oleks vabad ja 
saaks ülesõitu teha. 

 Ei meeldinud Tallinnas muhuväina pidamine. Tunne nagu tavaline kolmapäevik jne.. 
absoluutselt ei taha seda uuesti Tallinnas. 

 Ilm oli ka hästi tellitud 
 Saarlasi ja pärnakaid oli napilt muidu oli ju kena. See viimaste aastate trend, et vähemalt 

2p paigal sobib väga hästi. Orc1 ja 2 võiks ideaalis olla 2 lühirajapäeva, aga on praegu ka 
väga hästi. 

 Tallinnas pikalt passimine oli päris igav. Kui veel oleks selline ajakava siis kaaluks, kas 
tulla. Pettumust valmistas, et regatt ei läbinud Muhu Väina (esmakordne?). 

 Öö etapp ei peaks olema nii pikk, vaid algama õhtul ja finiš hommikul 
 My suggestion is to get best (in the future) out of such questionaries is to propose only 4 

options to avoid neutrial (middle) selection. Othervise people tend to select neutral 
position and this is not the information questioner wants to recieve. Somsing like this: 
good, radher god, rather bad, bad. 

 I think this Years format was very good having good balance between offshore/ costal 
and W/L races 

 Oleks rohkem sadamaid tahtnud külastada 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 



 Ootuspärast Muhu Väina regatti nagu polnudki. Tallinn-Kärdla etapil pisut merelõhna oli, 
kuid sarnase doosi pakkus vanasti ka Rannarootsi regatt. Ühesõnaga, suve suurima 
mereseikluse jaoks jäi seda napiks. 

 Esimene kogemus minu jaoks 
 More long-distance, less ring, please. Maximum one day lühirada is ok. Not more. 
 Nii palju olime Tallinnas ja kokku vaid kolmes sadamas, oleks olnud põnevam jõuda 

suurest linnast eemale, väiksematesse kohtadesse. 
 Rahul 
 Limiitajad peaks olema täpsemad. Olles yhele finisiajale napilt (sekundid) joudnud ja 

seejarel 11/16 saanud on ilmselge et aeg ei toeta väiksemaid jahte igas klassis. Yhele 
finisile ei joudnud, kes teab mis koha siis oleks saanud. Väikestele jahtidele olles joudnud 
iga kord viimasena sadamasse voiks olla lyhemad rajad et balanseeriks. teistel on saun ja 
sook tehtud kui vaiksemad sadamasse jouavad. 

 ilm üldjuhul soosis pikemaid etappe 
 Etappide pikkused ja pika ning lühiraja proportsioonid olid suht ok aga Muhu Väin ei 

peaks toimuma ilma Muhu Väina läbimata. Tallinnast algav regatt on raja mõttes igav, 
Tallinnast lääne suunas algav etapp on igal juhul pikk ja üheülbaline. Haapsalus pole vett, 
sisse-ja väljasõit on pikad. 

 Eks ole keeruline igal aastal midagi uut mõelda 
 Hea balanss on üks lühirada, kaks nö kohalikku "ringi", üks pikem (70-90 NM) ja kaks 

lühemat (25-40 NM) ülesõidu etappi 
 Liiga vähe sadamaid ja pikad päevad merel. 
 Regatt tundus palju lühem kuna algas kodusadamast ja oli nagunii varasemast päeva 

võrra lühem. Ei tekkinud seda õiget Muhu Väina tunnet. 
 It would have been more nice to sail in the waters near Pärnu. Tallinna is so close and all 

the races are kept there. One of the main attraction is to see lokal harbour in south of 
Estonia. 

 Üldiselt rahul, aga oleks tahtnud rohkem erinevaid sadamaid. Tallinnas oli minu jaoks liiga 
pikalt - kuna elan ise ka Tallinnas siis jäi nagu pool regatti saamata (õhtul koju). 

 Regatt ei läinud läbi Muhu väina 
 Erinevaid sadamaid oleks rohkem võinud olla. Liigselt Tallinna keskne 
 Ok oli 
 Good for me 
 Tallinnas liiga pikalt, kava "laialivalgunud", Tallinnale omaselt kaldal osalejate hulk lahja 
 mitmepäevane kudemine Tallinnas oli pretsedenditu! 
 In Matkagruppi it was nice to sail to next stage with a good wind, like from KJK to Kärdla. 
 Tallinn ei ole hea koht kust alustada 
 See aasta suht Ok, aga see on Väin 
 Tore oli 
 2 ööd samas sadamas on hea 
 Ajalimiite (protsenti) võiks muuta, sest aeglasemad ei saagi finiseeritud. Näiteks 20 

tunnise sõiduga finiseerides 20 minutit peale finishiliini sulgemist - on päris valus info 
kogu meeskonna jaoks, kus koik panustasid kuid kuna mõni jaht on väga kiire, siis 



aeglased ei mahu limiiti. Seega paljud kliendid enam korduvalt sellisele võistluseie ei tule 
ja seega ka tulu ja populaarsus langeb. Kõvasti rohkem oleks olnud neid jahte ja kliente 
kui asjakohastest muudatustest oleks kõvahäälega räägitud.  

 Liiga Tallinna keskne ja siit edasi peale Hiiumaale minekut pigem igav 
 Ei meeldinud see, et üks etapp eelnevate aastatega oli vähem. Meeldis uus lühiraja 

punktisüsteem, kahju, et etapp ise ära jäi. 
 Piritalt oleksime võinud varem edasi liikuda 
 osaleja matkapurjetamises, pikkused olid parajad 

 

 

 

 

 

 

 
 Ok 
 Kõik toimis 
 ok 
 Rahul 
 Kõik ok 
 Korraldus toimis väga hästi nagu tavaliselt 
 Olin väga rahul, toredad etapid olid. 
 kõik vastas ootustele, see pikk haapsallu sisse- ja väljasõit on alati tüütu 
 everything ok 



 all good 
 Kõik oli selge ja arusaadav 
 pole 
 Stardid anti üldjuhul proƯesionaalselt, kuid esimese päeva esimeses stardis kadus 

tuul ära ja keeras kuid starti edasi ei lükatud, liinilt polnud minema saanud isegi 
ORC IV. 

 Tavaline. Pikkadel etappidel võiks stardijärjekord olla tagurpidi. 
 Hea korraldus 
 Stardid ja muu korraldus merel oli väga OK. Ei meenu ühtegi probleemi. 
 Ei saa midagi halba öelda. Küll aga tasuks vältida olukordi, kus hommiku koosolekul 

küsimustele vastatakse: "lugege NOR-i" või "Lugege teadetetahvlit". Muhu Väinal 
osalevad ka maksva kliendina purjetajad, keda ei kohata tihti võistlusrajal. Harival 
eesmärgil võiks vastused natukene viisakamad olla. 

 Very clear and professional procedures and good starting practice for us in 
competitive fleet! More starts of windward leeward races would be nice. Some 
unclarity of W/L results. 

 Ei ole etteheiteid 
 Nurisemiseks annab põhjust Tallinna lühiraja edasilükkamine kaugemal asunud 

rajale. Kõik ilmavaatlusjaamad näitasid tuule olemasolu, aga võistlejaid hoiti kaldal. 
Lõpuks ei saanudki läbi viia plaanitud arv sõite. Tundus, et võistlusametnikud ei 
soovinud mingil põhjusel merele minna. 

 Täiesti arusaadav. 
 Hästi koraldatud. 
 Korraldajad on ''vanad kalad'' ja oma tööga alati hästi hakkama saanud. 
 Natuke oli segane ja keeruline . Liiga palju erinevaid linke ja kohti, kus peab regama, 

bronnima, ankeete täitma. Praegu enam üksikasju ei mäleta. Kõik asjad võiks olla 
ühel lehel kiirelt leitav ja teavitusteks üks kanal. 

 Tublid! 
 Sama hea kui igakord 
 Hea 
 Long distance one way corses slower boats should start with proper handicap, imo 

more interesting finish. 
 All was good! 
 Minu arvates kõik töötas 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Hea töö juba 15+ aastat. 
 Esimene kogemus minu jaoks 



 Muhu Väina kommunikatsioon on pidevalt muutunud aina paremaks ja teeb silmad 
ette teistele. 

 Kohtuniku otsusel ei alanud lyhiraja ring kuid tuult oli. oleks kohe käima pannud 
orc3/4 oleks saanud ilusti soidu soidetud 

 Jätkuvalt kõrgel tasemel 
 Enamvähem kõik toimis 
 Kõik on arusaadav 
 Ei mäleta midagi, mis oleks häirinud, tundus sujuvat hästi. 
 Very good- has always been very professional 
 Korraldusega rahul 
 Finishi laev ja poi võiks olla paremini tähistatud. 
 No comment because participating the cruising class 
 kena 
 Maybe Matkagruppis only sea operation was the Tallinn parade, which was really 

great. 
 Toimis 
 kõik toimis 
 tabloid 
 Probleeme ei meenu 
 Kõik hea 
 kommunikatsioon oli ok 

 

 

 

  



 

 

 

 Kõik sujus 
 Rahul 
 Kõik oli ok 
 Kõik ok 
 Kõik toimis 
 Väga rahul, Agnes on üle kõige. 
 seal on väga kogenud meeskond koos juba aastaid ja kompetentsed vastama kõigile 

küsimustele 
 when we need some help there was mostly friendly service. Only once there was 

little pit unfriendly person there... 
 Satisfied 
 Kõik küsimused said operatiivselt lahendatud 
 pole 
 ei kommenteeri 
 Hea tiimitöö 
 Regatibüroo on ka tubli :) Ei meenu et midagi oleks kriipima jäänud! 
 Ok 
 Väga hea 
 Ei oska midagi öelda. Küll aga tagasisidevormis võiks ka küsimuse "skip" olla. 
 English was quite limited. 
 Ei ole etteheiteid 
 Kõik töötas 



 Väga kenad inimesed! 
 Korraldajad on tipptasemel. Protestikomiteest on kuulda erinevaid arvamusi... 
 Pole midagi lisada 
 Hands on! 
 ! 
 Kiire ja korralik 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Hea töö juba 15+ aastat. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Skippers meeting in 90% Estonian language in non-sense! 
 Kiire ja korralik. 
 Infot oli igal pool. Raske ülesleida. 
 ei puutunud kokku, teised tegeleseid 
 Jätkuvalt kõrgel tasemel 
 Arvestades korraldusmeeskonna suurust, siis väga hästi tehtud töö 
 ok 
 Ei ole midagi ette heita. 
 OƯice is very helpful 
 Ühe etapi jaoks ei tabatud tuult. 
 Polnud probleeme 
 Ok oli 
 Good and friendly service 
 tublid kõik. iga aastaga näikse et tuleb aga kaldapealseid asjapulki juurde. ju ma ei 

mõista miks seda vaja 
 Nice and friendly work, introducing and installing trackers, even for Matkagruppi. 
 . 
 Mõõtjad teevad tööd ok, Jury võiks paremini 
 Ei olnud probleeme 
 ei pole neid 
 Kuigi tekkie olukord kus oli erimeelsust, aga siiski tunnistada tuleks, et regatibüroo 

töö oli tiptop ja ladus. Aitäh 
 Ei oska midagi välja tuua ei heas ega halvas 
 Tubli töö 
 rahul 

 



 

 

 

 

 

 

 

 ok 
 Ok 
 Kõik sujus 
 Kõik ok 
 Kõik OK 
 Rahul, kontroll käis kiirelt. 
 kõik toimis 
 tecnical inspection was smooth and professional. 
 Very satisfied 
 Ise küll toimigu juures polnud, aga kapteni sõnul läks kõik sujuvalt 
 suurepäraselt organiseeritud 
 Mõõtjad olid sõbralikud ja heatahtlikud 
 Online reserveerimine oli abiks. 
 Piisav nõudlikkus 



 See aasta oli kontroll sisukas ja päriselt vaadati asju üle. Mõni aasta mõne 
kontrollijaga on ka teisiti olnud. 

 Toimis hästi 
 Kiire ja lihtne 
 Clear and quick. 
 Kõik toimis 
 Toimis plaani päraselt. 
 Varustuse nõude võiks üle vaadata ja selgemaks saada näiteks Folkboodile. 
 Töö kiire ja korralik 
 Tehnilise kontrolli läbiviija oli väga proƯ. Natuke oli segane ja keeruline bürokraatia 

pool . Liiga palju erinevaid linke ja kohti, kus peab regama, bronnima ankeete 
täitma. Praegu enam üksikasju ei mäleta. Kõik asjad võiks olla ühel lehel kiirelt 
leitav. Muhuvain.ee ja kõik. 

 Kui jaht on korras siis töö kiire ja korralik. 
 Ei ole 
 Well organized, time schedule wors good 
 Went fine 
 Kiire ja täpne 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Uus bron süsteem kaval. 
 Lähenemine pragmaatiline, samas mõistlikult paindlik 
 Meeldis, et sel aastal sai broneerida konkreetse aja oma jahile ja ülevaataja tuli 

selleks ajaks jahi juurde. Varasemalt on pidanud ise ülevaatajat taga otsima ja pikka 
aega selleks sadamas ootama. 

 Rahul 
 teised tegid, ei tea 
 Jätkuvalt kõrgel tasemel 
 Varustuse kontroll on ju iseenesestmõistetav ja samas räägiti ka vajalikkusest 
 Sel aastal toimis kokkulepitud ajal jahi ülevaatus peaaegu täpselt lubatud 

ajagraafiku jägi. Eelmisel aastal oli väga suur probleem üldse kedagi leida, kes jahti 
üle vaataks. 

 Väga hästi organiseeritud, kindel kontrollimise aeg oli teada ja viidi läbi kiiresti. 
 No problems. 
 Aja eelnevalt kokkuleppimine toimis hästi. Sai ülevaatuse tehtud kindlal ajal ja ei 

pidanud ülevaatajat ootama ega taga ajama. 
 Ladus ja kiire 
 Oli korrektne ei olnud peetimist nagu Gorr 



 No comment because participating the cruising class 
 Tegelikult ei tea, kuna ei olnud omal vaja sellega tegeleda :-) 
 kiidan hr Ramsti 
 No checking in Matkagruppi, but maybe sertification of boat helped.. 
 Andrus väga hea 
 ei pole neid 
 tabloid 
 Kiire ja korrektne 
 jahi varustuse eest vastutas kapten 

 

 

 

 

 ok 
 toimis 
 Toimis 
 Good 
 Kõik ok 
 Info liikus 
 Kiiresti sai infot 
 Satisfied 
 Kõik, mis vaja, jõudis kohale 
 pole 



 Info tuli kiirelt ja arusaadavalt 
 Whatsapp on hea kanal. 
 Operatiivne ja asjalik 
 Alati saaks rohkem, varem ja täpsemalt. 
 Info olemas 
 Whatsappi on kiire ja mugav kasutada ning info jõuab kiirelt meeskonnani. Küll aga 

kui kirjutada "AP numbrivimpli 2 kohal on heisatud", siis ma pole kindel kas kõik 
meeskonnad sellest selgelt ja üheselt arusaid. Võiks lisada ka mingi selgituse, et 
"sõite ei toimu enne XX:XX" või "olge ootel, uus teade kell XX:XX". 

 Helped in information sharing 
 Väga mugav 
 Enam ei meenu midagi, mida kommenteerida 
 Kuid pole ehk nii oluline 
 Sai kiirelt info kätte 
 ok sellega 
 Kõik hästi 
 Töötas 
 No comments 
 Ise palju ei kasutanud aga meeskond oli rahul 
 Veidi oleks infot võinud olla isegi rohkem. 
 Kõige kiirem lahendus. 
 Infosulu olukordi ei tekkinud 
 what was that? 
 Kiire ja täpne info jagamine. 
 Rahul 
 koik sujus 
 Jätkuvalt kõrgel tasemel 
 Meeldis rohkem varasemalt kasutusel olnud Sportity otselingiga Manage2Sail 

vastavasse kohta. WhatsAppi probleem on see, et kogu info on ühes jadas, midagi 
võib märkmata jääda. Sportitys on info jagatud selgelt kategooritesse. 

 Mugav lahendus 
 WhatsApp is fast way to inform. Keep it that way! 
 Ok 
 Infot optimaalselt 
 Regati ajal võiks olla üks grupp kuhu kõik ise ka saavad kirjutada. 



 Kuna sel korral oli kogu info ühes kanalis, siis ei tekkinud segadust erinevate äppide 
vahel info otsimisega! Väga hea! 

 Much of positive information, and no spam.. 
 Toimib 
 teile mugav, meile mitte 
 tabloid 
 Ei kasutanud aga info sai tiim kätte küll 
 Saime info kätte 
 sain info kaptenilt 

 

 

 

 

 

 ok 
 Kõik hästi 
 Ok 
 Kõik ok 
 Info liikus 
 Kõik oli hästi 
 toimis 
 Satisfied 
 Kanalid olid teada, infosulgu ei tekkinud 



 pole 
 Info oli kiire 
 Valiku koht, kas peamine info koht on äpis või füüsilisel infoseinal. Minule meeldiks 

infosein, sest seal kohtuksid kaptenid silmast-silma. 
 Ei meenu, et miski pahasti oleks. 
 Ei tea 
 0 
 Website and WhatsApp worked well. 
 Enda viga, et dokumente alla ei laadinud, Manage2Sailist otsimine võib kohati 

ebamugav olla. 
 Segadusi ei olnud, kõik oli leitav 
 midagi regamisel pidi kuskilt otsima 
 Sai kätte 
 Natuke oli segadust, kus mida saab ja tegema peab 
 Toimis 
 No comments 
 All were available that I needed 
 Oli kättesaadav manage2sais 
 Veebisait vajaks UX eksperdi kaasamist 
 Manage2sailist leidsin kõik ja kohe. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 I would need calendar and route information in internet MUCH earlier to plan next 

summer. 
 Ei oskagi midagi lisada. 
 Ühes kohas. Tuli pidevalt otsida 
 Meeldis et esmased kuupäevad hõigati välja ja riputati üles juba aasta varem 
 Oli nagu olemas 
 Alati leidis info üles kui teadsid kust ning millal otsida. 
 Info saabus õigeaegselt 
 Information has been easy to access 
 Võiks olla ühes kohas ja kergelt kätte saadav ka neile kes ei purjeta aga soovivad 

infot, tutavatele kaasa elada 
 Good 
 Rahul 
 Even Matkagruppi found good information.. 
 Tulemuste otsimine kohati segane, paremad lingid! 



 Kõik vajalik oli saadaval 
 ei pole neid 
 tabloid 
 Ei saa täpselt küsimuse mõttest aru 
 Jep 
 info tuli kapteni kaudu 

 

 

 

 

 

 ok 
 Ok 
 Toimis 
 Rahul 
 Kõik ok 
 Kõik OK 
 Tulemused tulid väga kiiresti 
 Very satisfied 
 Tulemused tulid ruttu 
 pole 
 Tulemused tulid alati üldjuhul siis kui paat oli pakitud ja oligi aega telefoni vaadata. 
 Operatiivne 



 Väga OK. Lühiradadel võiks see teinekord kiirem olla, et sõitude vahel jõuaks aru 
saada mis toimus ja järeldused teha. Aga pole ka kriitiline. 

 Hästi 
 Endiselt kiire 
 Sõiduaeg ongi erinev 
 Oodatud kiiruseg 
 piisavalt hästi 
 Ei mäleta tegelikult aga ju ikka sai kiirelt kätte 
 Kõik hästi - kui saaks kiiremini oleks veel parem 
 No comments 
 Have not struggled with that 
 Saime kätte 
 Rakse vist oleks tulemusi kiiremini avaldada 
 Võimatu nuriseda. 
 Adekvaatne 
 Nice to get immediately results. Changing of Lühirada results next day was not 

great. 
 Tulid kiirelt ja jooksvalt üles. 
 kärdla ajad olid kummalises formaadis 
 Jätkuvalt kõrgel tasemel 
 Hea töö regatibüroo poolt 
 Fast enough 
 Alati saks paremini 
 Fast 
 Results were in good time to read, even for Matkagruppi. 
 Vöiks olla operatiivsem 
 Ei pidanud ootama 
 ei pole neid 
 super 
 Mõstliku ajaga olid tulemused teada 
 Hästi on 
 ei osalenud regatil võistluse vaid kulgemise pärast 

 

 

 



 

 

 

 

 

 ok 
 Äkki läks info minust mööda, kuid ei märganud eriti kajastust 
 Väga kiire ja põhjalik kajastus 
 Janis on üle kõige, väga vinged pildid 
 Sel aastal oli tunda, et kogu võhm läks nö ürituselt välja kajastamiseks (uudised, 

sotsmeedia jne), kohapealset rahvast meelitaks sadamasse rohkem selline 
paneeldiskussioonide tegemine kaldal ja näiteks lives lühiradade kommentaar, 
nagu kunagi Pärnus tehti - see oli väha haarav ja põnev inimestele, kes tegelikult 
purjetamisest väga ei tea. Seda saaks ka ju sotsmeedias üle kanda. 

 Avarage 
 Arusaadavalt on selle spordiala meediasse saamisega raskusi, aga niipalju kui 

jõudsin tutvuda, oli korraldajate poolne panus tubli. 
 alati võiks rohkem :) 
 Kajastus oli piisav 
 ok. 
 Postimehega oli parem 
 Liiga palju ei jälginud seda, aga arvestades, et see toimus Tallinnas ja nii pikalt oleks 

see kindlasti saanud intensiivsem olla. 



 Ei tea 
 Piisav 
 OK 
 Good. 
 Kõik OK, fotosid võiks alati rohkem olla. Kõik sõltub, kuhu fotograaf sattub. 
 Ei jälginud väga 
 Folkboodi kui klassipaadi aktiivsem kajastamine, võiks ju olla 
 Väina kajastatakse nagu alati päris hästi 
 Tänu Tall Ships Race toimumisele sai ka regatt kõrgendatud tähelepanu ja 

igaõhtused tele ülevaated olid ka ok. 
 Kui ei võida, siis ei pääse ka pilti :P 
 ERR -is oli olematu 
 No comments 
 ! 
 Tunnistan, et liiga palju ei jälginud 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Siin raske imet teha. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Please compare with the great Youtube videos of Gulf of Riga race. 
 Ei jõudnud väga meediat jooksvalt jälgida, ka pilte vaatasin alles paar päeva pärast 

regatti, seetõttu liiga ei oska kommenteerida seda punkti. 
 Rahul 
 vaga profesionaal e 
 Oli pildis 
 No ei saagi olla iga päev AK esiuudis, kuigi jah, pealkirjamiestrid ruulisid ;) 
 Alati saab ju parermini, kuid palju sõltub ka meedia enda huvist, antud teema ei ole 

just kindlasti esikaane uudi või klikipüüdja. Seetõttu võib rahule jääda, kuna 
kajastus oli mitmekesine ning ülevaade piisav. 

 Photos are beautiful & good quality! Media works well 
 Fotograaf endiselt tasemel, palun jätkata. Muu meedia kohta ei oska öelda. 
 Rohkem võiks kajastada 
 Siin un suur töö vaja ära teha 
 Vähe ja it kaugele inimesele arusaamatu kuhu mida postitada. 
 Good visibility 
 See võiks olla alati parem, aga mõni teine teab ehk rohkem kuidas seda teha 

paremini... 



 Hard to say, when not participating the races. 
 Ok. Purjetamise huvides võiks teles veidi rohkem olla 
 Ei oska nuriseda 
 ei puutunud kokku 
 super 
 kõik hästi 
 Mhmhh, kena külll 
 ei ole meediakajastusega kursis 

 

 

 

 

 

 Töötas 
 Kõik ok 
 Kõik toimis 
 Vist vahepeal oli tõrkeid 
 toimis 
 this mobilephone trackers are not so reliable, especially when sailing oƯshore. 

Should be some GPS-tracker. 
 Very satisfied 
 Telefonist vaadates pole kahjuks kõik võimalused, mis desktopis kasutatavad 
 võiks koefitsenti arvesse võtta 



 Tracking töötas ja ei söönud liiga palju akut 
 Träkkimiseks võiks olla eraldi seade. 
 Üldiselt töötas 
 Üldiselt toimib hästi. Minigid osad pikematest distantsidest kaovad osad jahid 

kaardilt levi tõttu, aga mis teha. Erinevad klassid võiksid olla rakenduses lihtsamini 
filtreeritavad. ORCI ja ORC2 on hea ja vajalik üldiselt ka koos vaadata, aga korduvalt 
tekkis tunne, et tahaks ainult enda klassi ka korra vaadata, et paremini aru saada 
enda klassi valikutest ja edenemisest. 

 Toimis 
 Side vahest puudulik 
 Võiks lisada reaalajas tulemuste arvutamise nagu ORC EM-il ja MM-il. 
 Functional 
 Võistlejatel pole aega seda eriti jälgida, kui just paadis pole "üleliigseid" inimesi. 

Tugevad tuuled andsid kõigile töö. 
 Vana ja teada teema - levi ei ole kõikjal ja jälgimine katkeb. 
 võistleval jahil ei pea vahepeal tegelema seadmete restardiga vms mis häirib 

võistlemist. 
 Kuigi matkagrupis, aga jälgisime mängu pidevalt. 
 See üle mobiili asi ei tööta, info pole täpne pärast ja on koormav, et ühe telefoni 

peab selle alla kinni panema. 
 töötas! 
 Järgmiseks aastaks võtame mingi käsna pardale millega saab träkkida. Päris 

ideaalses maailmas kasutaks träkkeri tarkvara AISi andmeid. 
 Sometimes finish was not in excat position 
 Hard to say, Have not heard any complains 
 Vahel töötas ja vahel mitte. Akut sööb palju 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Tavapärane mure väikses paadis laadimisega. Aga kuna oli vaid üks pikk etapp ja 

kuiv ilm, siis kõik ok. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Nice to follow during long distances 
 Tüütu on ise sisse ja välja lülitada. Äkki oleks hea lahendus kuidagi teha nii, et 

ühendan regati algul ära ja keegi distantsil ise lülitab õigel hetkel kõikidel paatidel 
sisse ja pärast ka välja. 

 Segab telefoni kasutust. Võiks eraldi olla. 
 vaga hea, toimiv lahendus 
 Küsimustik peaks tulema kohe peale regatti, vist oli ok aga enamei mäleta 



 töötas 
 Sel korral palju parem kui vahepeal katsetatud Kwindoo, mis oli päris õnnetu 

lahendus. parim oleks muidugi kui oleks võimalus kasutada SportRec 
täislahendust. 

 ok 
 Toimis hästi, võibolla hommikul enne starte võiks WhatsAppi kaudu teha 

meeldetuletuse träkkerite sisselülitamise kohta. 
 Didn't show all boat all the time 
 See on vb natuke robustne, aga peeasi et töötaks hästi. 
 Rahul 
 Ok 
 Worked well 
 Eelmisel aastal oli alla igasuguse arvestuse, sel aastal oli lihtne olla parem!! ;-) 
 sõi akut 
 Helpfull OƯice person installed, even for beginner.. 
 töötab 
 Minu telefonis millegipärast vahepeal ei töötanud päris õigesti 
 Esines aeg-ajalt tõrkeid 
 peab parem olema 
 ilmselt vaid mobiilside katkemine katkestas vahest uhendust 
 Suures pildid vist toimis 
 Mõni tõrge, aga parem kui 2023 
 ei oska kommenteerida 

 

 

 

 



 

 

 ok 
 OK 
 Rahul 
 Alexela kleebis jätab kohutavad liimi jäljed mida üli raske pärast kere pealt maha 

saada 
 Korduvkasutavad topsid olid väga vajalikud, et vähendada prügi. Võiks ka Ringo 

sööginõusid kaustada. 
 eks need regati meened on alati korrelatsioonis üldise majanduse ja sponsorite 

võimekuse jms. 
 Very satisfied 
 Mõistan, et toetajatel on rasked ajad, aga mäletan hoopis rikkalikumaid 

meenekomplekte ... 
 pole 
 Jagatud kraam oli piisav 
 Vastavalt säästuajale… 
 Ok 
 Ei oska kommenteerida 
 Need korduvkasutatavad topse pole siiani kasutanud. Idee on õige, kuid neid tuleks 

jagada baaris ja pandi eest. 
 Ok. 
 Täiesti mõttetu träni, mida jagati. Topsid olid nõmeduse tipp! Numbrikleepsud võiks 

olla väiksemate tühjade äärtega, neid niigi ebamugav kumerale pinnale kleepida. 



 Ega väga midagi ei jagatudki ja ongi hea, et kui ei ole asjalikku, siis ei jagagi. Topsid 
olid hea mõte, aga kaldal sai ka edukalt ilma hakkama. 

 nänn võiks olla ikka pisut põnev, lahe, uudne, innovatiivne, pisut asjalik 
 Ei mäleta mida jagati:) 
 Miski meene võiks ikka olla. Midagi praktilist ja ilusat;) 
 Panditopsi oleks võinud küll asendada misiganes muu MV logo kandva meenega :) 
 2015a müts on siiani meenetest käigus, see oli küll väga hea. Selle aasta kreemid 

jagati ka kõik laiali. 
 kahjuks ei mäleta enam, mis meened olid. 
 Asjalikud 
 This year was only white shirts available. Not practical for everybody 
 As Always:) 
 Olid ajad, kui meeneid oli rohkem 
 Kapten ei kurtnud küll midagi 
 Meened olid pigem olematud, aga see oli igati kooskõlas minimalistliku regatiga. 

Midagi meenutamisväärset ju ei toimunud. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 This year the A.Le Coq cups were too generic. They did not say "Muhu Väina 2024". 
 Iga aastaga kuidagi aina nigelamaks jäänud regamisel jagatavad meened. Vahva 

oleks saada miski väike meene, mida saab iga tiimiliige endale personaalselt, miskit 
muhu väina logoga. Väga meeldisid nt karabiiniga matkatassid üks aasta ja puƯid-
mütsid-sokid kuluvad ka alati ära. 

 alati voiks rohkem merchi olla 
 ei mäletagi enam, mis seal anti. a ju midagi oli 
 Küsimustik peaks tulema kohe peale regatti, vist oli ok aga enamei mäleta 
 ei midagi erilist ega samas ka piinlikku 
 Plastiktopsid oli nagu hea mõte, aga tegelilkult vist ikkagi palju kasutamist ei leidnud 

ning nüüd on hulga plastikut jälle ülearu. Muus osas ei tea, ks üldse mingit nänni 
peaks jagama peale traditsioonilise regati plaadikese. Kui keegi sponsor just 
tingimata midagi sooviba jagada, siis olgu. Seevastu näiteks Panteaenuse riidest 
kotil on tarbimisväärtus täiesti olemas. Aga jagatav nänn kindlasti ei ole see, mille 
peale raha kulutada. 

 Topsid olid praktilised, aga muidu oli vist meeneid vähem kui eelmine aasta. 
Torusalle oleks võinud ju ikka kõikidele meeskonnaliikmetele olla, mitte ainult üks 
jahi kohta. 

 Ok. Would be better to not distribute plastic products (environmental aspects) 
 Plastist topsid kasutust ei leidnud. Mütsid, sokid jmt oleks parem. 



 Meened võiks meeldejäävamad olla. 
 Midagi ilusat ja vajalikku võiks ka olla 
 Very good 
 Mitu kuud hiljem ei tule isegi meelde, mis need olid... Mõttetu jamps! :-( 
 Vanasti oli parem... iga aastaga üha vähem ja kehvem. 
 Much of material was given, since the beginning. 
 Igasugu talongid ajast arust, nii see ei tööta 
 Alexela kleepsu liim määrib parrast 
 kasin ja kasutu nodi 
 super 
 Ma ei näe sellise nänni jagamisel suurt mõtet 
 Ilus kleeps ja hea vesi. Täname! 
 meened tundusid ok 

 

 

 

 

 

 

 

 ok 



 Talongi süsteem vajaks uuendamist. Mõni toitlustaja ei tahtnud neid üldse, teine 
võttis suvaliselt ja viimane Haapsalu oma nõudis rangelt neid, mida enam alles 
polnud. 

 Alati saab paremini aga kõik OK 
 Korduvkasutavad topsid olid väga vajalikud, et vähendada prügi. Võiks ka Ringo 

sööginõusid kaustada. 
 Igal aastal järjest paremad toitlustajad ja tore näha ka uusi kaubapakkujaid. 

isiklikult olen rahul, kui igas sadamas on erinevad kaubapakkujad. Üks ja sama lett 
ei pea igas sadamas kohal olema. 

 Its good that there are some catering in finish. Sadly there was not enought food in 
some places, especially for last boats... 

 Very satisfied 
 Tundus, et kauplejaid oli sel aastal vähem kui varasematel 
 pole 
 Toit oli maitsev ja piisavas koguses 
 Registreerimise ja tehn. ülevaatuse ajal võiks olla saadaval tehnilise varustuse 

avatud kauplus koos pädeva teenindajaga. Toitlustus väga OK! 
 Ei meenu midagi paha. suht OK siis vist. 
 Enam vähem 
 Kõik vajalik oli olemas 
 Kuna etapid olid pikad, siis väga palju sadama teenuseid ei kasutanud. V.a. Tallinn. 
 Nice. 
 Valik/konkurents võiks olla suurem. Maitseeelistuste puhul polnud mõnikord midagi 

sobivat leida :(. 
 Valik väga lai ei olnud, aga asi toimis 
 sorry - eelmise regati kasutamata talongid??? . 
 Süüa sai hästi 
 Toit on liiga kallis 
 Etapi järgse toitlustuse puhul tuleks loobuda pisikese paberitüki nõudest toidu 

väljastamisel põhjendades, et see on arvelduse aluseks. Lisaks kuuldes 
aeglasemate jahtide tagasisidet, siis võiks ka hiljem saabujaid oodata soe valminud 
toit. 

 Viimasel paaril aastal on kõk kuidagi paremaks läinud jälle 
 tundus, et teenuseid oli piisavalt ja häirivaid järjekordi ei tekkinud. 
 Kallus 
 No comments 
 Overall nice. Value for money struggles slightly 



 Tugev keskmine 
 Kärdlas oleks võinud olla whatsapis infot kus hommikusöôki pakutakse, aga noh 

leidsin siiski ise ka üles kui jalutama läksin 
 Midagi ei jäänud puudu. 
 T-särgi kujundus tagasihoidlik 
 Food in the night in Kärdla was welcome but slow 
 Väga head toidud ja tore, et mitu valikut. 
 Vilets 
 otsa sai kui viimasena joudsid 
 Küsimustik peaks tulema kohe peale regatti, vist oli ok aga enamei mäleta 
 kõik oli nagu olemas 
 Alati on probleemiks liiga pikad järjekorrad. Seega võiks olla rohkem erinevaid 

pakkujaid. Mõni aasta tagasi oli mitmes kohas kohal toidukärud, mis ka 
mitmekesistasid valikut.Kui keegi toitlustaja tahab nö sponsorina kohal olla, siis 
kindlasti oleks vaja rohkem müügipunkte ning inimesi. Ka toiduvalik võik olla 
mitmekesisem, mida saaks jällegi läbi mitmekesise väikeste toidukärude. 

 Tooge Muhu Väina sokid tagasi 
 Hinnad võiksid odavamad olla, söögid-joogid on vahest põhjendamatult kõrge 

hinnaga. 
 There was not enough paella :( 
 Toitlustus on kallis 
 Ei oska kommenteerida 
 Enam vähem 
 Ok 
 Rahul 
 No võiks ju regati särke teha ka muus värvitoonis kui valged? 
 Much of services and goods were given, even for Matkagruppi. 
 värskeid pirukaid/kaneelisaiu hommikul sadamates! Mugav, kiire kaaas. 
 Ei tundnud puudust 
 ei tarvitanud 
 oli paremaid aegu :) 
 Hea raha eest oli midagi saada küll 
 Kui saun on soe ja õlu on külm, siis purjetaja juba rõõmus. 
 supp vist sai kiiresti otsa 

 

 



 

 

 

 

 Ei kasutanud 
 ei kasutanud 
 ok 
 Rahul 
 Kõik ok 
 Kõik toimis 
 Ei kasutanud, meil oli oma tiim, kes sõitis meiega kaasas maa peal 
 toimib alati ja super võimalus 
 no opinion. 
 Very satisfied 
 Et valikvastustes polnud valikut "ei kasutanud", siis valisin "keskmine", muidu poleks 

saanud edasi minna 
 pole 
 Ei oska öelda ei kasutanud 
 Tore, aga ei kasutanud 
 Ei kasutanud seda 
 Toiis 
 Trailer is great! 
 Tavapäraselt hea 



 Sel korral kokku ei puutunud 
 ise küll ei kasutanud 
 Ei kasutanud ise:) 
 See asi toimib 
 viis asjad õigeaegselt õigesse kohta 
 ei kasutanud seda teenust 
 Toimis 
 No comments 
 Cant comments on this 
 Väga hea ja vajalik teenys 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Kogend profid. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Excellent help for my son's large baggage! 
 Rekkapoiss on alati tore ja abivalmis! 
 ei kasutanud sel korral 
 Siin peaks olema võimalik vastata NA kui ei kasutanud 
 Treileri liikumise kommunikatsioon vajaks ülevaatamist 
 Väga palju ei kasutanud, kuid alati kui vaja oli, sai ligi ning asju peale ning maha 

tõsta. 
 Works well! 
 See on suurepärane. 
 Hästi organiseeritud 
 Ei kasutanud seekord 
 No comment because participating the cruising class 
 kiidan 
 No experience, because Matkaguppi transported everything with own boats.. 
 Ei kasutanud seekord.... 
 super 
 Väjakujunenud standard 
 Personal support caravan 
 meil polnud probleeme 

 

 

 



 

 

 

 
 OK 
 Kõik ok kuid, möödunud aasta oli muidugi uhkem. 
 Kuna suur osa toimus Tallinnas, siis paljud osaljead läksid koju ära peale regati 

lõppu ja melu väga ei toimunud. 
 Tallinnas ei toiminud kaldaprogramm, see oli ette teada ja kurb, et korraldajad 

sellega nagu ei arvestanud. Tallinnas on alati lihtsalt liiga palju konkureerivaid 
üritusi igal pool väljaspool sadamat ja no suur enamus on õhtuks kodus, mitte 
sadamas melu nautimas. Paremini toimis Kakumäel. Võik mõni aasta proovida ehk 
ka Noblesneri? Tean, et see on korraldajatele igal aastal väga suur väljakutse, kuid 
võimalusel viiks regatti just väiksematesse sadamatesse. Seal tekib päriselt 
purjetajat omavaheline suhtlus, punt püsib koos ja veedetakse ühist aega. 

 good bands/DJ´s etc. We only wondered we are all sailors, maybe they go home to 
sleep=) 

 Satisfied 
 Tundub, et oli kõigile midagi 
 pole 
 Oli vahva 
 Puuluupoli äge. 
 Säästuaja kohta ok! 
 Ei jälginud seda eriti. Siin küsimustikus peaks ka selline vastusevariant olema, 

muidu mõjutab keskmist hinnet :) 



 Ei osalenud 
 Ei oska 
 Rõhku võiks panna aftersail-ile, et programm hakkaks pihta koheselt, kui laevad 

sadamas. Ootamist ei mõista. 
 Nice! 
 Ilmad ka soosisid 
 Oli piisav 
 tihtipeale ei jõuagi osa saada normaalselt, ja sh raha kulutada 
 Kuidagi ära on vajunud osalemine kaldaprogrammis. Äkki peaks kuidagi 

motiveerima meeskondi kaldaprogrammis osalema aga ma ei tea kuidas. Mingi 
meeskondade vaheline mõõduvõtt mitte-purjetamisega seotud aladel nt. 

 ok 
 Parem, kui eelmine aasta 
 Bändid kui siis keskid noored saaks omale väljundi oleks sellel mõte. Ehk siia midagi 

kulutada on tühja. 
 Tore on kui kaldaprogramm on olemas. Palju raha nõudvate tippartistide asemel 

võivad olla ka lihtsamad esinejad. 
 Meeldis 
 No comments 
 Hard to Say 
 Vähevõitu tarbisin 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Puuluup ja Haapsalus Kõiksugu Ikarosed eriti head. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Tall ships race was great 
 Programm avalikustati kuidagi kummaliselt hilja ja jooksvalt, aga esinejad olid 

toredad. 
 Rahul 
 Väga ei joudnud kuna viimasena sadamasse , syya sauna ja paadis toimetada ja 

oligi pidu läbi 
 Oli lõbus, va Tallinn 
 täiesti ok, eriti Haapsalus 
 See on alati suurim küsimärk, sest maitse üle teatavasti ei vaielda. Ilmekas oli üks 

aasta Kõiguste, kus kedagi suurt ei huvitanud led-viiuldaja ega nabatantsija, õhtu 
läks käima siis kui regati pillimehed ise välja tulid. Ehk kokkuvõttes võiks 
väiksemates kohtades, kus linnast (Pärnu, Kuressaare) kohalikku publikut ei tule, 
pigem piirduda sellise artistiga,kellega purjetajate seltskond interaktiivselt suhtleks. 



Hoiaks raha ka kokku... Suuremas peatuspaigas võib siis olla kogu regati peale vasst 
üks väheke suurem Eesti mõites staar, kes ka linnarahva kohale meelitab... 

 Päevad merel läksid väga pikaks, seega ei olnud jaksu seda enam nautida. 
 Oli meelt lahutav. 
 Band was good in kärdla. Good party! 
 Mitmelesisem võiks olla 
 Peaks olema suunatud ka mitte purjetajatele, et saada paremat kõlapinda 
 Jah ok 
 Variable, but generally good! 
 Haapsalus tekkinud koordineerimatus, et kus pidu toimub - kas platsil või ellingus 

oli kummaline. Samuti oli kahju, et Kärdla villaaidas (suures ruumis) pidu käima ei 
läinudki, kuid väikeses Briisis ei mahtunud kogu rahvas sisse! Samas pidu oli seal 
ÄGE! :-) 

 Tallinna kaldaprogramm? nalja teete või? 
 Good shows in every harbour.. 
 Kõiges ei osalenud, väsinud õhtuks 
 Igav ei hakanud 
 polnud minu eelistus 
 oli paremaid ka 
 erilist kulduurilist elamust ei saanud, Tallinna avaõhtu oli muidugi väga kena 
 Tallinn oli nürivõitu, sry! 
 väga lõbus oli, mis sest et matkalt corona sai 

 

 

 

 

 



 

 ok 
 Ok 
 Rahul 
 Kõik OK 
 Kõik ok 
 Auhinnad olid vägevad 
 Mostly ok. After the race there was too hurry to take off every thing so that flattening the 

atmosphere. 
 Very satisfied 
 Meeleolukas! 
 pole 
 Oli tore vaadata :) 
 Oli kuuldav 😁 
 Said ilusti tehtud ja vist OK. Kui mõelda välja mis paneks kõik võistlejad autasustamiseks 

ilusti teisi austama ja vaatama tulema oleks väga äge, aga see ongi vb pisut keeruline. 
 Tallinnas oli tseremoonia 8 õhtul, samas kui sadamasse tagasi jõuti kella 16 paiku. 
 It is always great to be on the podium! 
 Kõik vana rütmi järgi - võiks midagi ehk veidi vahelduseks teisiti teha. Mitu autasustamist 

samal päeval on tüütu, aga midagi paremat ka välja ei oska pakkuda. 
 on nagu hästi 
 Väga hea nagu alati. 
 Autasustamisel võiks vähemalt ette lugeda kuus esimest. Etapi kolm paremat võiks lisaks 

sponsrmeenetele saada ka(pigem) miski meene, mis jääks mälestuseks pikemalt. 
 OK 
 Sain osa 
 Before awarding mostly no english translation of group/special title is announced. Most 

LV/LT sailors have no idea what is happening on the podium. Announcing title of award 
would be suffiscient. 



 Polnud kahjuks endal poodiumile asja aga näha oli hästi 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Kiired, aga ilusad. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Too much Estonian language 
 Uhked, nagu alati. 
 enamusi ei nainud kuna polnud kohale joudnud/saunas 
 Küsimustik peaks tulema kohe peale regatti, vist oli ok aga enamei mäleta 
 jagati 
 Hästi ajastatud ning presenteeritud, piisav publik, kokkuvõttes hea 
 Very good! 
 Ilus ikka vaadata. Va. Soomlase heietused. Neid oleks võinud mõni teine õhtu kuulata 
 Good 
 Very good ceremonies and unexpected prices, even for Matkagruppi. 
 Saab paremini aega planeerida, aga ok ka praegu 
 Ei oska kaevata 
 vahetage ettelugejat 
 super 
 Tegelikult ma ise seda ei näinud 
 Polnud meie teetass 🙂 
 ei oska midagi lisada 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 ok 
 Rahul 
 Ok 
 Kõik ok 



 Kõik OK 
 Kõik oli väga ilus ja puhas, naiste dussiruum oli vahepeal lukus. 
 Uus jahtklubi hoone on imeilus ja äge! Seda oleks võinud kuidagi rohkem 

purjetajatele kasutamiseks suunata. Pakkuda aktiivsemalt sauna, jõusaali jm 
teenusid. Need võiks selliste suurte regattide puhul olla tasuta ja nt ise oleksin 
korraldanud sinna saunade ette sponsorkorras (alkovaba) õlleleti vms. Rahvas oleks 
kindlasti rohkem kohal olnud ja kasutanud võimalusi, tutvunud hoonega. Mulle väga 
see uus maja meeldib, olen juba ka uurinud võimalust seal majas mõn ettevõtte 
asutus korraldada. Pirita sadamas nagu ka Pärnus nt võiks olla 1 selline sadama 
perenaine/peremees (mitte sadama kapten, temal tööd üle pea), kes tegeleb kõigi 
jooksvate küsimustega ja suunab rahvast sauna, supile, kontserdile, reklaamib 
sukeldumisteenust telefoniuputajatele jne. Nö õhtujuhi vormis. 

 Very nice new house, friendly atmosphere. 
 Satisfied 
 Kodusadam on ikka kodune 
 pole 
 Pirital olles varastati kaielektri ots ära. 
 uus hoone 

 Vajalikud uksed võiksid olla avatud. Ka öösel võib wc-sse asja olla. 놰놫놬놭놱놮놯 
 Väga OK. 
 Uus puhas 
 Väga ilus 
 50-60% 
 Ok. Quite many days in Pirita. 
 Uus hoone on OK 
 Vähene, mida tarbisin,, oli kõik olemas 
 Kodusadamaga ikka rahul! 
 Ega väga ei viibinud seal kuna elan Tallinnas ja jaht oli Top-is. Aga olmetingimused 

on head võrreldes varasemaga. 
 KJK uus sadamahoone väärib kiidusõnu 
 Tiptop 
 Saun, pesemine ja olmetingimused Pirital olid väga head. 
 Uus asi 
 Nice place to visit. Ewerything was new 
 Very nice atmosphere. Willing to return for sure 
 Uus sadam… 



 Ei kasutanud, sest ööbisin kodus 
 KJK regatiala oli liiga suur olukorras, kus paljud purjetajad läksid õhtuks-ööseks 

koju. 
 Kodusadam 
 New house with showers is great! 
 Ilus uus hoone, head tingimused. 
 rahul 
 Kõik vajalik tagatud 
 ei osak nagu kurta  
 uus klubihoone on super 
 Plats polnud veel päris valmis 
 Muidugi vesi võiks alla minna 
 Best marina! 
 Normaalne 
 kena uus hoone 
 Excellent new Club House and nice visiting places for boats. 
 Uuus klubi 
 Tasemel 
 suurepärane saun 
 super 
 Uus maja peaks need punktid ju maksimumini tõstma 
 Super sadamakapten ja head olid 
 väha head 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 Ok 
 Rahul 
 Sanitaarruumid vajaks seal renoveerimist, kuid muus osas kõik ok. 
 Kõik OK 
 Kõik oli hästi 



 Ülitore sadam 
 Time in Kärdlä was short, little sleep and then oƯ.. 
 Very satisfied 
 Kärdla sadam oli oma ülesannete kõrgusel 
 wc järjekord 
 kõik oli korras 
 ok. 
 Sõbralik ja vastutulelik 
 OK 
 Sai hakkama 
 50-60% 
 Good 
 Ei jõudnud väga nautida 
 Olid olemas 
 juba harjunud, 
 Polnud viga 
 ok 
 Kärdlas on alati ok olla 
 arvestades purjetajate rohkust siis jäi sadam tippaegadel veidi kitsaks 
 Seekord ei kasutanud 
 piisav 
 Ei jõudnud Kärdlasse 
 No comments 
 rented apartments 
 Hilja jõudsin 
 Võiks kaaluda liikuvsaunade lisamist lisaks olemasolevale saunale Kärdlas. Mingi 

saun seal treileril oli, aga selle kohta puudus info. 
 Vana hea. 
 Eriti ei kasutanud 
 Vacuum emptying of boat toilet is great! 
 Naiste pesuvõimalused olid head, ruumi jagus. 
 voolu ruumi polnud 
 Meeldiv 
 Pesta sai ja muu ka toimis eriliste viperusteta 
 Tualettide hulk annab kõvasti soovida, samuti pesemisel oli järjekord 
 kõik oli juba harjumuspärase kohapeal 



 Pole tingimusi 
 Ok 
 Good service 
 Hea 
 tuntud headuses 
 Good sauna and services. Maybe info of Matkagruppis boatpalces coul been 

available earlier. Now I arrived in advance and HM did not yet have the plan of 
boatplaces. 

 Igal pool suht uus, saunadjm. Ruumi vöhe sellise massi jaoks 
 Tasemel 
 hää saun 
 Saun kitsas sellise arvu kohta aga ikka tore 
 Tervitused ja tänusõnad vastuvõtu eest Borisile! 
 rahuldavad 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 ok 
 Ok 
 Sai hakkama 
 Rahul 
 Kõik ok 
 Haapsallu ei jõudnudki 
 Väga rahul, mõnus koht 
 See sadamakorraldus on seal alati veidi veider, aga kui laev pargitud, siis on seal 

mugav, kaldal kõik olemas, saunu rohkem kui üks. Alati hea pidu 
 Nice harbour 
 Satisfied 
 Väga ei kasutanud, aga kõik vajalik sai tehtud 
 pole 
 Kai kus olime ei olnud kõige turvalisem ütleks 
 Ei jõudnud kahjuks haapsallu. 
 Raskelt leitavad olmevajaduste rahuldamise kohad, eklektiline. 
 Suur segadus oli kui läksime pesema. Lavalt juhendati et klubiruumides on ka 

saunad. Kui sinna hakkasime suunduma tulid tee peal vastu kohalikud 
funktsionäärid, kes juhendasid et see on ikka klubiliste privileeg ja meil sinna asja 
pole. Pärast mõningast seletamist ikkagi pääsesima kontrollpunktist läbi. 
Kummaline suhtumine pisut. Kui nii, siis peaks ehk Tallinnas ka uude klubihoonesse 



ja pesuruumidesse ainult meie kohalikku eliiti kuuluvaid purjetajaid lubama?! :) Või 
siis oleme ikka üks Muhu Väin ja on OK külalisi vastu võtta :) 

 Nigel 
 0 
 Good 
 Elektri katkestused häirisid 
 Piisavad 
 täitsa ok 
 Mõnus koht 
 enamvähem ok 
 arvestades purjetajate rohkust siis jäi sadam tippaegadel veidi kitsaks 
 Kerge mootorpaadi vaib on grand holmis. 
 Ei jõudnud 
 Few showers 
 hard to say. rented apartment 
 Täitsa ok 
 Haapsalus on mul teine kodu, seega ma Haapsalu sadama olmet ei kasutanud. 
 Regatisupp sai Haapsalus väga vara otsa. 
 Kahjuks meie naised ei saanud mullivanni, aga tore oli, et see võimalus tekkis. 
 koik oli olemas 
 Kitsas, söögikohtades pikad sabad 
 Soe vesi oli olemas 
 Pesemisvõimalused olid natuke paremad kui Kärdlas. Tualettidega sama jama. 
 Vahepeal oli elekter ära 
 Kesmiselt 
 Imelikud ja natuke vähe 100 laeva kohta 
 Keskmine 
 kiidan 
 Good plan of boatplaces. Sauna could be bidder in future.. 
 grand marina saun hea 
 Tasemel 
 saunaga ikka jama 
 Ei tarbinud 
 Supiga läks aega, muidu ikka ainult head on öelda 
 rahuldavad 

 



 

 

 

 

 

 

 

 Muhu Väin on ikka aasta "must be there" üritus 
 Alati on tore sõita oma sõpradega koos ja panna ennast proovile. 
 Väin muutub igal aastal järjest sportlikumaks ja kuidagi tõsisemaks, põlvkond on 

vahetumas ja noored ei taha "läbutada" nagu vanasti, vanad purjetajad jälle tahavad 
vanu häid aegu :) Eks see korraldajatele ongi väljakutse. olen osalenud 10+ aastat ja 
meeldib, et kogu üritus on rohkem kultuursemaks ja ka sportlikumaks läinud. Minu 
jaoks on see koht, kus kord aastas kokku saada nende toredate purjetajatega, 
kellega muidu Tallinna lahel sõites kokku väga ei satu (saarlased, ruhnlased, 
pärnakad jne). Väin on just see koht, kus siis peale pikka päeva koos saunas istuda 
ja suhelda ja muljetada ja tuttavaks saada. Seda suhtlemise võimalust võiks etappe 
maha märkides arvestada, kogukonda ei teki, kui rahvas ei suhtle. 

 nice race, and beutiful nature. 
 A very serious oƯshore regatta 
 Sport pole minu jaoks esimesel kohal 
 pole 
 Võtan üritust kui tõsist võistlust kuid ka toredat aega sõpradega merel 



 Tore eesmärk, et ennast ja meeskond kokku võtta. 
 Nii ongi. Purjetamise laulupidu. 
 Pigem kaldub väga tõsise poole. Rajad ja konkurents ei erine liiga palju muudest 

kohalikest Euroopa ja Maailma võistlustest. 
 Traditsioon osaleda 
 Muhu Väina seos Laulupoega on kohati vale. Pigem on tegemist Tartu maratoniga, 

mida on väga raske võita, samas saavad kõik osaleda, k.a. puusuuskadega sõitjad. 
Kui Muhu Väina otsib veel visiooni, siis vaadate Fastneti, Middel searace, Sydney-
Hobart. 

 Many very strong competitors of World Champion level make Muhu Väina a high 
class regatta. 

 ... aga üle ei pea ka pingutama 
 Purjetamine käib ikka võidu peale 
 vaata järgmine vastus 
 Peab osalema, kuidas muidu. Konkurents on maailma tasemel vähemalt ORC 1 ja 2 

gruppides. 
 15. kord oli osaleda, pinget oli rohkem, kui jagati ka suurtele jahtidele EMV medaleid 
 Väga tõsine avamereregatt, mis on omaette kultuurisündmus, kust tahaks alati 

osavõtta Aga kalliks on läinud ja selle pärast ei pruugi enam osaleda. 
 ja on ka tõsine regatt 
 Nii on 
 I think biggest in Baltics 
 Suvine puhkusenädal 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Muidugi on see tasakaalu otsimise koht ja nii igal aastal. Ja ka rahuolematuid on igal 

aastal. Aga kuitahes hea kaldaprogramm ei kompenseeri tõsist pingutust merel. 
Regatt ei ole regatt, kui koosneb ühest peopaigast teise kulgemisest - sel juhul on 
see lihtsalt üks eskaadrisõit. 

 Esimene kogemus minu jaoks 
 I miss the ESTLYS class. Gulf of Riga Regatta has LATLYS for hobby sailors! - great! 
 Pikad traditsioonid, vahva seltskond maal ja merel. 
 Kift 
 Traditsioonid loevad, palun Muhu Väina mitteläbimist rohkem mitte plaani võtta 
 Harjumus 
 Tsiteerides klassikuid: Tähtis ei ole mitte võit, vais osavõtt... 
 ok 



 Kindlasti ka tõsine sportlik regatt, kus saab võistelda konkurentidega üle terve Eesti, 
kellega muidu kokku ei satu. Pikast ööetapist tunnen vahest puudust. 

 Racing & holidays at the same time 
 Ok 
 Läks üle ootuste hästi 
 I thinka that the present form is good to gather all type of sailors including the 

cruisers. Of course the main focus should remain in competition. 
 Väin peaks olema purjetajate üritus, mitte KELLEGI OMA. Kahjuks on teada, et 

hetkel on see ühe ja ainsa korraldaja koordineerida ning niiviisi on hääbumine või 
alternatiivse ürituse esile kerkimine paratamatu. Väin võiks jääda selleks, mille ülal 
märkisin! 

 Iga aastaga jääb Muhu Väinal purjetajate läbikäimist vähemaks. Folkboodi Flotill on 
meeldiv erand! 

 Matkagruppi was really pleaced to join this big and famous Regatta. It was really 
nice to meet many old friends and make also new contacts.. Excellent programs in 
all harbours. 

 Tösine avamereregatt ka, tipus väga tihe 
 Suve tähtsündmus 
 tiitlivõistlus ju! 
 ilmselt ei oska veel otseselt vastata 
 Tore igaljuhul 
 Järgmisel aastal kohtume! 
 olen merel algaja 

 

 

 

 

 

Ma osalen regatil sellepärast, et.... 

I participate in the regatta because... 

 

 Mulle meeldib 
 See on saanud traditsiooniks 



 minu suur kirg on purjetamine ja stardis on alati tore näha nii palju purjekaid 
korraga. 

 Armastan seda elustiili, võistluskõdi, merel olemist ja seda kogukonda. See on 
kohustuslik osa minu suvepuhkusest. 

 new challenge 
 best in baltic regatta 
 See on tore purjetamisalane väljakutse. 
 et meeldib 
 Annab tunde et olen osa millestki traditsioonilisest 
 Parandada purjetamisoskusi, puhata argipäevast. 
 Tahan 
 Meeldib purjetada ja pikkasid regatte liiga palju rohkem ei ole meie vetes. 
 Olen meeskonnas 
 Olen teinud seda 40 korda 
 Tegelikult kõik eelnevad. Lisaks oli ka vabaaega. 
 We enjoy the well organized event and learn to sail better because of strong 

competitors. It is also a good way to see diƯerent places in Estonia! 
 see on hea vaheldus kolmapäevakutele ja tõsine sportlik pingutus. 
 on tegemist hea kontsenteeritud purjetamisüritusega, kus on võimalik kogeda 

erinevaid olusid (muud kui koduvetel). 
 Eelmise küsimuse kõik vastused, lisaks Folkbootide Flotilli suur osalusprotsent. 
 Mulle meeldib purjetada. 
 ...kuulun sellesse peresse! 
 MUlle meeldib purjetada. 
 mulle see meeldib :) 
 olen võistluspurjetaja. 
 sõita, võita ja puhata 
 väga meeldib sellises formaadis purjetada ja Eesti suve nautida 
 Juba 30 aastat on osaletud 
 I like it. Great way to explore, meet friends 
 Top level oƯshore competition 
 Tegemist purjetajate laulupeoga…. 
 nautida võistluspurjetamist erimevates oludes. 
 …sõber kutsus. Esimest korda osalesin ja plaanin veel! 
 See on igasuvine sportlik ja seltskondlik verstapost, millega muid sündmusi 

seostada. Aga selles peab sisalduma pikk füüsiline ja vaimne pingutus. 



 See oli viimaste aastate unistus 
 Good sports spirit in Muhu Väina. Much sailing/little alcohol trouble. 
 Purjetamist nautida, ennast ja tiimi proovile panna, areneda. 
 Huvitav 
 purjetamiskogemust saada 
 olen purjetaja 
 Muhu Väin on eesti purjetamissuve tippsündmus, nii võistluste kui sotsiaalse poole 

osas 
 meeldib purjetada 
 Tore on... Olen vist üks väheseid, kes ei ole sportlikku tulemust eesmärgiks 

seadnud. Samas ei oleks matkaklassis osalemine üldsegi see, mida nautida. Iga 
võistlusmoment lisab purjetamisekogemusele/oskusele kordades rohkem, kui 
niisama kruiisimine. Minu kogemus skipperina on ju täpselt kolme aasta pikkune. 

 see on osa minu suvest 
 see on tore, pingeline ja pikk võistlus, kus kogu meeskond on alati koos. Hea algus 

puhkusele. 
 It is the best sail racing event in the summer 
 Hea võimalus terve nädal purjetada ja muust elust välja lülitada. Tavapärastest 

kolmapäevaregattidest pikemad sõidud. Erinevad sadamad. Seltskond, elamused, 
... 

 See on peamine suve sündmus. 
 Saada kogemusi 
 Õpib palju lühikese ajaga 
 It is a great event and oƯers an opportunity to meet other sailors from Estonia and 

beyond! 
 ... tegemist on purjetajate "Tartu maratoniga" või "Laulupeoga"! :-) 
 ... see on purjetajate "laulupidu"! 
 Harjunud käima. Iga aasta mõtlen et ei tule enam, alla käib. GoRR-il on seda head 

vaibi rohkem. Ent siiski satun Väina. 
 Historical reasons, because I was the first time in 1991 Regatta as hang around 

participant, with 16 boats from HSK. Also taking part some times in separate 
harbours with Regattaboats. 

 Saada uusi kogemusi 
 Saada uusi ja erinevaid kogemusi, purjetamine meeldib 
 on laev ja meeskond 
 Saada juurde kogemusi, palju pingelisi võistlusmomente, saada häid kohti, regatt on 

omaette väljakutse 



 olen purjetamishuviline 
 proovisime 
 nii on alati tehtud 
 Võita ja saada mõnus võistluskogemus vähemalt 2x suuremas grupis, sarnasemate 

käikudega jahtidega, kui muudel võistlustel. 
 Tahaks kangesti Shield Maideni sehasummasuvilaga ORC2 klassis purjetada 
 see on nii sportlik kui kultuuriline üritus 

 

 

 

Mis järgmise/ülejärgmise regati marsruudiks võiks olla? 

What could be the route of the next regatta? 

 Jätaks Tallinna ära ja võtaks siit loetelust midagi asemele "Kihnu, Ruhnu, 
Kuressaare, Kõiguste, Pärnu, Riia". 

 Kindlasti Pärnu sadam peaks sees olema 
 Pärnu- Kihnu-Ruhnu- Saaremaa- Haapsalu 
 Kihnu või Ruhnu võiks olla sisse lülitatud ja võimalusel Saaremaa-Hiiumaa. Isiklikult 

meeldib alustada nädalat Pärnust. Kuidagi hea vaibiga on see sadam ja regatt läheb 
alati suure pauguga käima. 

 Maybe in Väinämerel, and gulf of Riga? 
 We hope and think all regatta rout all years in grate 
 Haapsalu-Kuivastu-Kihnu-Pärnu 
 tallinn-kärdla-kõiguste-kuivastu-haapsalu 
 Haapsalu-Pärnu-Saaremaa-Kärdla 
 Haapsalu-Pärnu või vastupidi. Vahele Varbla, Kihnu, Kõiguste - need on piisavalt 

suured ja piisavalt eraldatud väikesadamad, kus rahvas ei vaju laiali. 
 Pärnu-Ruhnu(Roomassaare)-Kõiguste-Kärdla 
 Marsruut polegi niivõrd oluline, aga Põhjarannik pole kõige huvitavam koht kus sõita. 

Olenemata järjekorrast Pärnu, Kuressaare, Kõiguste, Ruhnu, Kihnu, Haapsalu, 
Kärdla ja vajadusel ka Kuivastu on väga OK. Ei pea muretsema et need korduvad, 
see on OK ja sellega ma arvan et arvestatakse. 

 See mis otsustatakse 
 Olugi, et Tallinn oli mugav, siis regatti võiks Tallinna välistada. Ruhnu oli kunagi vägev 

eksootika, seal aitas kaasa ka suurepärane ilm. 



 Pärnu, Kihnu, Kuressaare 
 Kuulun nende sekka kes pooldab lühemaid etappe, et ka kaldal saaks regatti 

nautida. NB! See ei vähenda kuidagi regati tähtsust ja "avamerelisust". 
 Tallinn-Hanko-Marienhamn-Kärdla 
 Pärnu- Ruhnu võiksid sees olla 
 Kärdla-Varbla-Kuressaare-Kihnu-Haapsalu 
 Pärnu! 
 2025 marsruut võiks arvestada teiste lähiümbruses toimuvate suurvõistlustega. 

2026 - Ruhnu? Läti? 
 Muhu Väina kandis. Algus Gorri lõpp või 60NM raadiuses mitte 160ne 
 Kärdla-Kõiguste-Kuressaare-Ruhnu-Pärnu 
 Haapsalu peaks sees olema 
 Good to start reggata @ the same spot where GoRR ends. There would be more 

participiants 
 Would not mind to visit Helsinki. 
 Start või finiš võiks olla Tallinn 
 Ilma Tallinnata. 
 Äkki ida poole Tallinnast ka põigata? 
 Järgmine juubeliregatt (2027?) võiks alata Riiast ja lõppeda Haapsalus. Enne seda 

toimuvad regatid võiks muude põhisadamate seas külastada Ruhnut, Kõigustet, 
Kihnut, Rojat, Varblat, Kalanat. 

 Tallinn-Pärnu; Please less "rings" at more long distance oƯshore. Kakumäe is nice! 
 Ei ole konkreetne järjestus, aga võiks sees olla mõni väikesaar, Pärnu, Kõiguste. 
 tallinna algus on ideaalne 
 Mõned uued huvitavad sadamad 
 Sadamatest valik järgmistest Kärdla, Pärnu, Kuivastu, Kuressaare, Kihnu 
 Haapsalu, Kärdla, Hanko, Ventspils, Roomasaare 
 Pärnu lühirada, Pärnu-Ruhnu, Ruhnu ring, Ruhnu-Kihnu, Kihnu ring, Kihnu-

Kuressaare 
 Pärnu, Kihnu, Ruhnu, Kõiguste, Kärdla 
 Pärnu-Ruhnu-Kõiguste-Kärdla 
 Pärnu, Ruhnu, ... 
 Pärnu - Kihnu - Ruhnu - Kõiguste - Haapsalu 
 See peaks algama seal kus GORR lõppeb ja sõitma korra Muhu väinast läbi. 

Sadamad võiksid vahelduda. 

 Salacgriva tahtis võõrustada 놊놅놆놇놈놉 



 Kärdla-Kalana-Kuivastu-Ruhnu-Pärnu :-) 
 Haapsalu-Kuivastu-Kõiguste-Kihnu-Pärnu 
 All goes, and Kuressaare woud be great.. a part of holiday sailing. 
 Ei tea, uusi kohti võiks olla 
 Võiks minna Soome 
 Kuressaarest - Dirhamini, kuhugi Pärnu ka 
 Vahet ei ole, aga üle ühe väga pika etapi ei tahaks. Lühiraja päevi võiks olla 2, et 

kindlustada seda, et ei juhtuks nii nagu see aasta. 
 Kärdla - Kõiguste - Ruhnu - Kihnu - Pärnu 
 Hanko-Helsingi-Pirita 

 

 

 

 

Milliseid muudatusi märkasid võrraldes eelmise aastaga? 

What changes did you noticed compared to last year? 

 Vähem kaldaprogrammi, vähem sadamaid, rohkem Tallinnas olekut, kus suur osa 
ilmus kohale vaid võistluseks ja peale seda läksid kõik laiali. Nagu me ise ka. 

 Raga oli lühem ja veidi igavam 
 Suur osa regatist oli ühe koha peal (Tallinnas). 
 Pärnu korraldustiimi üldse näha polnud? Tunda andis ka Vene meeskondade 

puudumine 
 nothing 
 Enne starti pidi stardilaeva juures "registreerumas" käima 
 elektroonne järjekord varustuse kontrollile 
 Regatt tundus oluliselt odavamalt korraldatatuna 
 online registreerimine ja mõõtja aja reserveerimine. 
 Uus jahtklubi hoone Tallinnas (tubli, palju õnne) Tallinnakesksus, Muhu väina 

puudumine distantsis. 
 Ei meenu enam 
 E tea 
 Tallinnas oli rohkelt tegevusi 
 EI 



 Only three harbors. 
 Tallinnas max alguse või lõpu päev. 
 Vähem võistluspäevi, erinevad võistlusgrupid finisheerisid enam vähem samal ajal - 

väikesed vahel isegi enne; uus aja ümberarvestuse mudel 
 Sai 2 ööd kodus olla. 
 Regatt ei läbinud Muhu väina 
 eelmisel aastal ei osalenud 
 Liiga palju lühikesi sõite 
 Tallinn ei pea olema MV regatil! See on keelatud :D 
 Muhu väina ei läbitud :D 
 Päris palju sai kodus olla 
 Oli rohkem kaldaprogrammi 
 Regatta Growwing professionally every year 
 none. havnot participated year ago 
 Hinnad olid tõusnud 
 Esimest korda osalesin, raske midagi lisada 
 Kogu info digikujul on hea muutus. Ja tehn kontrolli bron süsteem. 
 Esimene kogemus minu jaoks 
 Tall ships race parade was good idea! 
 Ei osalenud eelmine aasta. 
 Regatt jäi lühikeseks 
 Muhu väin jäi läbimata:( 
 ei mäleta 
 Tracking oli parem, rada oli kehvem, kuid arusaadavalt vajadusega siduda jahtklubi 

avamise ning Tall Ships racega. 
 Lahjat osavõttu ja kuulujutte selle põhjustest. 
 Lühem oli :( Varustuse kontroll oli paremini organiseeritud :) 
 Routes were shorter and there was no väina-see! 
 Pärnu jahte oli justnagu vähe - mitmeid möödunud aastate konkurente ei olnud 

kohal. 
 Meeneid jääb iga aastaga vähemaks. 
 Väga Tallinna keskne 
 Laeva toomisel piritale päev varem küsiti ebareaalset tasu. Ei ole just meeldiv 

tervitus 
 My first time 



 Purjetati vaid viiel päeval ja külastatud sadamate arv oli ainult 3! :-( Headest 
muudatustest meenub normaalne tracking! 

 Tallinna kesksus. Negatiivne. Kui te tahate teha Tallinna Meistrivõistlusi, pole vaja 
seda Muhu Väina regatiks nimetada. Väin võiks ikka väina läbida. 

 Did not participate last year. 
 Ei oska õelda ei osalenud eelmine aasta 
 Vähem sadamaid 
 Kahjuks MV jäi läbimata, aga Pärnu jahina saime ta ikka kaks korda ära näha 
 Vähem kaldaprogrammi, väga Tallinna keskne, vähem melu 
 Jahi lõpptulemus paranes! 
 pole osalenud 
 Pool regatti toimus Tallinnas 
 Oli 1 võistluspäeva võrra lühem ja väikese ORC EMV 
 Liiga palju pealinna ja vähem regatimelu seoses kojuminejatega 
 osalesin 1. aastat ja merel algaja 

 

 

Head ideed ja ettepanekud uute regattide korraldamiseks... Millisel regatil sa 
sooviksid osaleda? 

Good ideas and suggestions for organizing next regattas... Which regatta would you 
like to participate in? 

 

 Kõik oli väga hästi, jätkake samas vaimus. 
 Rohkem väiksemaid sadamaid, piisab ühest ülipikast otsast, kuuma sauna ja pigem 

lihtsat aga meeleolukat kaldaprogrammi. 
 all good 
 Eestis on suur hulk vanu paate, kes ei jõua finantsiliselt "moodsa süsinikuga" 

võistelda. See puudutab peamiselt IV gruppi. Kuuldavast kaaluvad nad ka MV 
osalemisest loobuda, sest motivatsiooni pole. Oleks kena, kui "vanuritele" oleks 
oma grupp või lausa võistlus. 

 Võiks teha rohkem Muhu väina logoga riideid, selle aasta omad olid lahjad. 
 Aidake Rene'l Solo/DoubleHanded regatile natuke rohkem elu sisse puhuda. 
 Sisaldub vastustes 
 Ikka Muhu Väina regatil 



 Aeg ajalt võiks tasakaalu mõttes olla mõni ööetapp. A la iga 2-3 aasta tagant. 
Liivilahel või Väinameres juulis soe ja valge, oleks huvitav. 

 How to attract more international participants for example from Finland and 
Sweden? 

 Mõni kahe-kolmepäevane regatt Tallinna piirkonnas 
 Võimekus pidada kinni regati kavast (radade pikkus vastavalt tuulele), hästi 

organiseeritud sadamas koha leidmine (Kõiguste väga hea näide). 
 12 - 19. juuli on ok. Lühemad etapid ja Tallinnasse võiks tihemini asja olla. 

Lühemate etappidega (ja päeavsel ajal) kaasneb parem ohutustase, rahulolu kasv 
nii osalejate kui kaldaprogrammi tegijate osas, raha jäetakse rohkem kaldale jne. 

 Kuna ma enam võidu ei sõida, siis mõnest cruiseritele mõeldud 2-3-4 päevasest 
Eesti sadamaid väisavast regatist võtaks osa küll (Tallinn- Vergi- Narva) 

 Sellisel, mis on purjetaja keskne, paneb võistlejad proovile oma raskusega aga on ka 
sõbralik ja oskab pidutseda. 

 Otseülekanne droonidega. Oleks väga põnev tuttavatel vaadata. Samas saab teha 
OlyBet vms panused iga päeva kohta kes võidab. Seega saate rohkem reklaami ja 
huvitav oleks panused teha kus Olümpic ei võida ))) 

 2023 väinas 
 Pikendada grupi kontrollaega, et oleks vähem DNFe ajalimiidi tõttu. Eriti gruppides, 

kus on kiired jahid kuna see vähendab vähem professionaalsete 
harrastuspurjetajate motivatsiooni regatil osaleda. Muhu väina regatt olla ja jääda 
sündmuseks, kus on palju purjetajaid, mitte ainult tõsised purjesportlased. 

 Vanadele jahtidele peaks jääma võimalus 
 Tahaks mõnel etapil purjetada ümber Hiiumaa ja/või Saaremaa. 
 You must change the "goal is closed 30% after the first boat" rule. It just causes 

many bad feelings and boats that do not return next year. 
 Ponsoritega purjekad peaks olema oma arvestus. 
 ilusate ilmadega regatil 
 Hästi korraldatud, nagu Muhu väin reeglina on, võitlusmoment parajas balansis 

kaldaprogrammiga. Mistahes tegevuse populariseerimisel on oluline sotsiaalne 
mõõde ning võimalus võistlusväliseks suhtluseks. 

 Võistluste osa on tavaliselt hästi korraldatud. Sadamate melu võiks veel 
mitmekesisem olla. Haapsalus toimunud disko oli meeldiv vaheldus. 

 Ümber Saaremaa või Hiiumaa või mõlemat 
 Cruising class 
 Ei ütle, sest kui Väina korraldaja purjetajatele meele järgi pole, siis need ideed on 

väärtuslikumad teistes seltskondades! :-) 



 ei ole usku et miski ettepanek turundajate ja muude funktsionääride sõelast läbi 
läheks. seega ei tee. alati on võimalus osaleda GoRR-il ja muudel regattidel. 

 Coordination with ICCY Rally, which mayde would take place at Kuressaare, where 
we had already good plans, which was eliminated by Covid, since 2020. 

 Muhu Väinal 
 ei pole neid ... 3 kuni 4 peatusega 
 Täpsemad ja võidusõitu rohkem soosivad etapid 
 Üldiselt meeldib mulle MMi formaat, aga ilma selle pika oƯshoreta. 
 Läheme merele ja jätame argised mured 


